
 

Interview met Nicoline van Iperen 13 juni 2023 
“Dromen over het voedselbos en de moestuin op Linge’s Zorglandgoed” 
 

Wat was jullie droom toen jullie begonnen? 
Toen wij het zorglandgoed startten was ‘voedselbos’ nog niet zo’n bekend begrip. Ons eerste idee was om 
eigen fruit en noten te telen. En wel helemaal vanaf de bodem beginnen. Toen we het eerste deel van het 
land kochten was het een boomgaard met een dikke conifeerhaag er omheen. De grondwerker heeft de 
grond geëgaliseerd en verschraald, zodat we zonder kunstmest of andere middelen biologisch konden 
beginnen. En op dit deel zou ook het zorggebouw gaan komen. Gaandeweg is het idee voor het 
voedselbos ontstaan. 
 

Intussen is er al een heleboel gerealiseerd. Kun je vertellen wat er al is? 
Inmiddels hebben we een moestuin met groenten en struiken met kleinfruit. Ook staan er een ruim aantal 
verschillende fruit- en notenbomen, allemaal oude rassen. Een deel van het oude grasland (3,5 ha.) is 
verrijkt met kruiden- en faunarijk mengsel. Er zijn 2 grote vijvers op het landgoed aangelegd waar veel  
watervogels en vissen hun thuis hebben gevonden én we hebben dicht bij het zorggebouw 2 
scharrelkippen, 3 krielkipjes, 2 konijnen, 2 hangbuikzwijntjes, 3 loopeenden en 2 buitenkatten.  
 

Wat ging makkelijk en wat kostte meer moeite? Waar liep je tegenaan? 
De dikke kleigrond hier in Rumpt bleek niet geschikt voor de moestuin die we wilden, dus er moest  extra 
grond komen. De loonwerker heeft het grondverzet gedaan en zou ook het groenwerk doen, maar dat 
lukte hem niet goed. Inmiddels is er een kleine groep groenwerkers die gemiddeld 3 dagen helpen om het 
landgoed steeds mooier en voller te maken. Ook de schapenboer die zijn schapen bij ons laat grazen helpt 
ons mee in het groen en geeft adviezen aan onze groenwerkers.  
Verder hebben we een oplossing moeten zoeken voor het op afstand houden van ratten. Door de vele 
sloten en het diervoer waren er veel ratten, die we niet dichtbij de woningen willen hebben. 
 

Wat is de toevoeging van het voedselbos en de moestuin voor de zorgvragers? 
De groene omgeving die we gecreëerd hebben, trekt de bewoners naar buiten. De mensen die iets kunnen 
doen, helpen in de moestuin; ze wieden onkruid en oogsten bessen, frambozen en aardbeien. Ook kunnen 
ze helpen met de verzorging van de dieren. De mensen die niet kunnen helpen, kunnen wel buiten zitten 
om te kijken wat er allemaal gebeurt. De buitenlucht is voor iedereen gezond. En ook het gezonde verse 
eten. Voor sommigen is de herkenning van vroeger heel fijn: iemand die vroeger bloemist was, plukt nu uit 
de bosschages of de tuin mooie boeketten. Een ander die gewend was voor zijn moestuin te zorgen heeft 
de eerste jaren mee de tuin aangelegd en de moestuin ingericht en onderhouden. 
 

Wat willen jullie verder nog realiseren en wat heb je daarvoor nodig? 
Ik zou graag wat meer kippen willen zodat we nog meer verse eieren hebben. Verder krijgen we 
binnenkort een gebruikt speelhuisje met glijbaan uit het dorp. Die moet hier geïnstalleerd worden. Voor 
alles wat we toevoegen aan het landgoed hebben we vrijwillige hulp nodig. Hiervoor is verbinding met 
mensen uit het dorp heel fijn. Mensen die weten hoe mooi ons landgoed is, willen vaak zelf ook graag 
bijdragen. Zo komen er allerlei spullen onze kant op. 
 

Wat heeft het project Zorg om Voedsel voor jullie betekend? 
We hebben door het project Zorg om Voedsel kunnen realiseren wat we wilden als het gaat om moestuin, 
beginnend voedselbos en de kleinfruit pluklaantjes. Achteraf gezien had de moestuin iets groter gemogen, 
dus zullen we in de komende jaren verder uitbreiden.  
 

Hoe zie je het landgoed over 5 jaar? 
Het gebouw is zodanig neergezet dat het minimaal 50 jaar kan blijven staan. We hopen dat het gebouw 
over 5 jaar in een nog groenere omgeving staat met hogere bomen. Het zou mooi zijn als de productiviteit 
van moestuin en voedselbos langzaam iets groter wordt en dat de biodiversiteit en het dierenrijk zich 
verder uitbreiden. We zien dat de verbinding met het dorp goed is en hopen dat het landgoed en de 
mensen er omheen nog meer met elkaar in verbinding komen. Door het open terrein is dat goed mogelijk. 
We hebben het dorp nu al veel gebracht en krijgen veel positieve reacties. We gaan voor groene groei! 


